

Västra Götalandsregionen

Samordningsråd prehospital vård

Datum: 2026-08-31

Mötesanteckning

Samordningsråd prehospital vård

Tid: 13.00-15.00

Plats: Teams

Deltagare

Elisabet Hammar (EH), Sahlgrenska Universitetssjukhuset, ordförande
Magnus Guldénpfennig (MG), Södra Älvsborgs Sjukhus
Linda Johansson, (LJ), Sjukhusen i väster
Anneli Sundén Gustavsson (ASG), Skaraborgs Sjukhus, *förhinder*
Tomas Hallgren (TH), NU-sjukvården,
Åse Lundgren (ÅL), Sjukvårdens Larmcentral
Joacim Linde (JL), regional medicinsk ledningsläkare, *deltog från 14.00*
Per Arnell (PA), helikopter verksamhet
Sofi Ericsson (SE), koordinator

Övriga deltagare

Tore Vingare, Marcus Carlsson, Anders Kullbratt, punkt 4

Mötespunkt	Anteckning	Ansvarig
1. Mötets öppnande och fastställande av dagordning	Elisabet hälsar välkomna. Dagordningen fastställs.	EH
2. Information från grupper	- Staben: inget att rapportera. - RESA: inget att rapportera. - MLL-gruppen: inget att rapportera. - Koncernkontoret: statsbidrag flygbränsle. - Ekonomi: ekonomin ser fortsatt god ut. En översyn planeras till slutet av året.	SE/JL
3. Skyddsutrustning	Status upphandling skyddsutrustning. Ärendet hanteras nu av ISP (Inspektionen för	SE

	strategiska produkter). Omtag kring rutin för nyttjande av skyddsutrustningen behöver göras. Görs via hot & våld-gruppen.	
4. Revidering plan för prehospital vård	Information om pågående arbete: - Förslag till nytt måltal Diskussion kring måltal. Förslaget bedöms vara svårt att uppnå i samtliga förvaltningar. - Arbete pågår med att färdigställa övriga texter i planen	EH/SE
5. Nytt vårdinformations-system	Anders, Tore och Marcus berättar om det fortsatta arbetet med nytt vårdinformationssystem. Anders trycker på linjestrukturens ansvar i implementering av de modulära vårdinformationssystem som kommer bli aktuella. Farhågor som lyfts fram från representanterna i SOR är investeringsprocessen och att projektet kräver mycket tid för utbildning av medarbetarna, vilket kräver noggrann planering.	TV, MC, AK
6. Övervakningsutrustning	I juni fick SOR information om att en upphandling av övervakningsutrustning behöver göras. Teknikgruppen fick i uppdrag att återkomma med förslag på verksamhetskompetens att bistå med. SOR konstaterar att det är av stor vikt att övervakningsutrustningen kan synkas med nytt vårdinformationssystem. Vidare kunde gruppen konstatera att det kvarstår en del frågetecken kring upphandling och därför beslutas att kalla till ett extramöte under innevarande vecka för att få mer information från bl.a. inköp och MT.	MG
7. Sommaren	SV: sommaren har flutit på bra. SvLc: sommaren har flutit på bra. NU: andra halvan av sommaren var ansträngd ur ett bemanningsperspektiv.	Alla

	SÄS: något mer ansträngd sommar än tidigare ur ett bemanningsperspektiv. Tillgängligheten har påverkats. HKP: ökat antal primäruppdrag jämfört med tidigare år, men färre sekundärtransporter. SU: sommaren har flutit på bra.	
8. Hemställan från ambulansförbundet	Elisabet informerar om det förslag till svar som hon tagit fram till ambulansförbundet i egenskap av verksamhetschef för ambulansen SU.	EH
9. Information från prehospital beredskapskoordinator	• Övningar under hösten: ett flertal övningar är planerade under hösten. • Märkband/triageringsband: inköp behöver göras. Beslut: SOR står bakom att inköp görs regionalt och bekostas av gemensamt konto. Förvaring av banden behöver också lösas. • Erfarenhetsinsamling: PS-gruppen önskar mandat att få samla in erfarenheter från större händelser runt om i regionen. Beslut: SOR står bakom att PS-gruppen samlar in erfarenheter.	JL
10. Övriga frågor	Inga övriga frågor noterades.	

Information till andra grupper

Vid behov

Nästkommade möte
2026-09-28 13.00-15.30 Teams